
                                                                                   Poznań, dnia 06 czerwca 2017 r. 
 
 
 Halina Owsianna  
Klub Radnych Zjednoczona Lewica  
 
 
                                                  Pan Jacek Jaśkowiak  
                                                  Prezydent Miasta Poznania  
 
 
INTERPELACJA 
  
Szanowny Panie Prezydencie, zwracam się z prośbą o wyjaśnienie, w jaki sposób 
zamierza Miasto Poznań zabezpieczyć się przed zaburzaniem miejskiej przestrzeni 
taką szczególną architekturą, która sytuowana jest przy głównych ulicach, co poniżej 
przedstawia załączona fotografia. 
 

 
 
Obraz przedstawia śmietnik powstający przy narożniku ul. Dożynkowej. 
 
                                                                                     Z poważaniem 
                                                                                     Halina Owsianna 


